
Protokół Nr XXm/2021 
z XXIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 30 lipca 2021 r. 

XXIII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 8:30, a zakończono o godz. 11:30 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
5. Pan Kostrubiec Piotr 
6. Pan Krawczyk Ryszard 
7. Pan Kuryło Jacek Marian 

8. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
9. Pani Skiba Bożena Ela 
10. Pani Słota Katarzyna 
11. Pani Sołtys Dariusz Kazimierz 
12. Pan Teterycz Jan Krzysztof 
13. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Radni nieobecni: 

1. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
2. Pani Polakowska Urszula Mariola 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pani Anna Skóra 
3. Pani Maria Sak 
4. Pani Anna Romaszko 
5. Pani Ewa Nogas 

- Wójt Gminy 
- Z-ca Skarbnika Gminy 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
- Inspektor ds. Oświaty, Zdrowia i Sportu 
- Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2 oraz 3) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Adamów 
w roku szkolnym 2021/2022 
-dyskusja, 
-podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Rozpatrzenie pism. 

12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ze względów technicznych nastąpiło opóźnienie otwarcia XXIII sesji VIII kadencji Rady Gminy 
Adamów. 

Ad.l. Otwarcia XXIII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba — Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. 
Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych 
obecnych jest 13, co stanowi niezbędne quorum do prawomocności obrad. 
Pani Przewodnicząca powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali wraz 
z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów poprosił o przesunięcie na koniec dzisiejszego 
posiedzenia punktów 6 i 7 porządku obrad, czyli podjęcia projektów uchwał sprawie zmian 
w wieloletniej prognozie finansowej oraz w sprawie zmian w budżecie na rok 2021 z uwagi 
na mające nastąpić o godzinie 9:15 otwarcie przetargu na realizację inwestycji ujętych ww. 
uchwałach. 

Pan Jan Teterycz- radny Rady Gminy Adamów dożył wniosek o dodanie do porządku obrad XXIII 

2 



sesji Rady Gminy Adamów projektu uchwały w sprawie budowy drogi Suchowola- Majdan 
Ruszowski. Radny postulował, aby merytoryczni pracownicy Urzędu Gminy Adamów napisali 
projekt uchwały podczas obrad dzisiejszej sesji, lub też, aby tej c2ynności dokonali podczas 
przerwy w obradach. Pan radny argumentował swój wniosek tym, że zgodnie z ustnymi 
ustaleniami zebrania w miejscowości Potoczek na najbliższej sesji taki projekt powinien znaleźć 
się w porządku obrad. Zadał również pytanie, dlaczego w porządku sesji nie znalazł się projekt 
uchwały w sprawie sprzedaży działki położonej w miejscowości Suchowola stanowiącej własność 
gminy Adamów. 

Pani radna Katarzyna Słota poparła wniosek radnego Jana Teterycza. 

Pani Przewodnicząca Bożena Skiba stwierdziła, że w związku ze złożeniem dwóch wniosków 
o zmianę porządku obrad należy poddać je osobnym głosowaniom ręcznym imiennym w taki 
sposób, że radny, po wywołaniu kolejno z listy radnych obecnych na sesji wypowiada się czy jest 
„za", czy jest „przeciw", czy „wstrzymuje się od głosu". 

Wniosek Wójta Gminy Adamów w sprawie zmiany porządku obrad, a tym samym podjęcie 
projektów uchwał w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej oraz w sprawie zmian 
w budżecie na rok 2021 jako punkty 9 i 10 porządku. 

Głosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku o zmianę porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

Wniosek Pana radnego Jana Teterycza w sprawie zmiany porządku obrad poprzez dodanie 
do porządku projektu uchwały w sprawie budowy drogi Suchowola - Majdan Ruszowski. 

Głosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku o zmianę porządku obrad głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Słota Katarzyna, Teterycz Jan, 
Tyrka-Stećko Beata. 
Plzeciw przyjęciu wniosku o zmianę porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Sołtys Dariusz. 
Wstrzymał się: 
Kostrubiec Piotr. 
Za głosowało 6, przeciw 6, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został odrzucony ze względu, iż nie uzyskał 
bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady. 

Pan radny Jan Teterycz nie zgodził się z argumentacją Pani Przewodniczącej, stwierdzając, 
że do zmiany porządku obrad wystarczy zwykła większość. Pan radny zażądał wyjaśnień 
w tym zakresie. 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów stwierdził, że skontaktuje się drogą telefoniczną 
z Panem Markiem Barcickim- obsługującym Urząd Gminy Adamów w zakresie prawnym, 
aby wyjaśnić wszystkie wątpliwości związane z przeprowadzonym głosowaniem. 
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Pan radca wyjaśnił zebranym, że zgodnie z art. 20 ust. la ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1372) Rada gminy może wprowadzić 
zmiany w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

W tej części obrad dyskutowano nad udziałem gminy Adamów we współfinansowaniu zadania 
bieżącego powiatu zamojskiego, jakim jest budowa drogi Suchowola- Majdan Ruszowski. 
Głos zabierali radni: Pan Jan Teterycz, Pani Katarzyna Słota, Pan Dariusz Sołtys, Pan Ryszard 
Krawczyk oraz Przewodnicząca Rady Gminy Adamów- Pani Bożena Skiba. 
Szczegółowych wyjaśnień w tym aspekcie udzielił również Wójt Gminy Adamów, który 
odczytał wymianę pism pomiędzy Urzędem Gminy Adamów a Starostwem Powiatowym 
w Zamościu dotyczącą udzielenia powiatowi zamojskiemu pomocy finansowej 
w postaci dotacji celowej na zadanie bieżące omawiane w niniejszej dyskusji. Pan Wójt 
wyjaśnił zebranym, że gdy gmina pozyska środki zewnętrzne, o które wnioskuje, 
uzyska możliwości przesunięć w budżecie, wówczas zostanie przygotowany projekt 
uchwały udzielenia, powiatowi zamojskiemu pomocy finansowej na powyższy cel. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad zgodnego 
z przejętym powyżej wnioskiem. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem wniosku o zmianę porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Sołtys Dariusz, 
Tyrka-Stećko Beata. 
Przeciw przyjęciu wniosku o zmianę porządku obrad głosował: 
Teterycz Jan, 
Wstrzymała się: 
Słota Katarzyna, 
Za głosowało 11, przeciw 1, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot Nr 6) 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXII sesji VIII kadencji z dnia 22 czerwca 
2021 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu z XXII sesji Rady Gminy Adamów z dnia 22 czerwca 2021 r. 
głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. ProŁ Nr 7) 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z XXII sesji Rady Gminy Adamów z dnia 
22 czerwca 2021 r. został przyjęty. 
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Ad.4. Pan Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych 
na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot Nr 9) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Adamów 
w roku szkolnym 2021/2022. 

Pani Anna Romaszko- pracownik Urzędu Gminy omówiła i przedstawiła projekt uchwały 
oraz wskazała zasadność jej podjęcia. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kornisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyika-Stećko Beata 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 10) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 11) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy omówiła i przedstawiła projekt uchwały 
zaznaczając, że dotyczy to działki położonej w obrębie Rachodoszcze oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków nr 974/5 o pow. 0,3281 ha 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stecko Beata 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 12) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy omówiła i przedstawiła projekt uchwały 
Pani Nogas stwierdziła, że w projekcie uchwały jaki otrzymali radni błędnie oznaczono 
obręb położenia działki jako Rachodoszcze, zgodnie ze stanem faktycznym powinien być 
on oznaczony jako Bondyrz nr 1702/9 o pow. 0,0107 ha. Pomyłka zostanie skorygowana 
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przed przekazaniem uchwały do organu nadzoru. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 14) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 15) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Anna Skóra- Z-ca Skarbnika Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt uchwały, 
wskazała zasadność dokonanych zmian, a następnie zaznaczyła, że wieloletnia prognoza 
finansowa ma bezpośredni wpływ na uchwałę w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 16) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 17) 

Adl 0. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 

Pani Anna Skóra- Z-ca Skarbnika Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt uchwały, 
Zaznaczyła, że zmiany wpływające na budżet, zostały omówione przy podejmowaniu 
poprzedniej uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały glosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 18) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 19) 
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Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów przy okazji przyjmowanych zmian 
w budżecie na 2021 r. szczegółowo omówił planowane inwestycje, podkreślając, 
że transparentność wydawanych środków jest dla niego najważniejsza. Zaznaczył, że dzięki 
inwestycjom min w miejscowości Jacnia powstają nowe miejsca pracy dla wszystkich 
mieszkańców gminy. 

Ad. 11. Rozpatrzenie pism. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała pismo Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Bondyrzu z prośbą o zwiększenie środków pieniężnych w kwocie 30 000 zł na zakup nowego 
średniego samochodu strażackiego. 

Pan Wójt zaznaczył, że znaleziono środki w budżecie gminy na ten cel. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała pismo nadesłane przez Przedsiębiorstwo 
Komunikacji Samochodowej w Biłgoraju Sp. z o. o. w sprawie utworzenia linii komunikacyjnej 
na trasie Feliksówka - Zamość. 

Pan Wójt odpowiedział, że otrzymał zapewnienia od lokalnego przewoźnika, iż takie połączenie 
powstanie. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała pismo nadesłane przez Komitet Honorowy 
i Organizacyjny przy Wojewódzkim Zrzeszeniu LZS w Lublinie w sprawie sfinansowania Lotnej 
Premii w wysokości 1500 zł w ramach 65 Międzynarodowego Wyścigu Kolarskiego Przyjaźni 
Polsko-Ukraińskiej. 

Rada Gminy Adamów wyraziła zgodę na finansowanie Lotnej Premii. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała pismo nadesłane przez Dziennik Wschodni 
dotyczące prośby przyjęcia tytułu Patrona Honorowego rankingu Złota Setka Dziennika Wschodniego 
oraz wsparcie finansowe organizacji gali w wysokości 500 zł. 

Rada Gminy Adamów nie wyraziła zgody na udział w powyższym projekcie. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy odczytała pismo w sprawie zmiany zagospodarowania 
przestrzennego działek położonych w obrębie Adamów, Bliżów, Bondyrz, Jacnia oraz Szewnia Górna 
Właściciel powyższych działek w zamian za przekształcenie ich charakteru do końca 2023 r. 
zobowiązał się przekazać 13 z nich do dyspozycji Urzędu Gminy za cenę 12 000 - 15 000 zł 
za działkę dla osób z terenu gminy mniej zamożnych, rodzin wielodzietnych, bądź tych którzy 
w wyniku zdarzeń losowych nie są w stanie nabyć działki a planują budowę domu. 

Rada Gminy Adamów nie zajęła stanowiska w powyższej sprawie. 

Ad.12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wnioski w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy położonej w obrębie Jacnia oznaczonej w ewidencji gruntów numerami działek 
828/3 o pow. 0,0936 ha, oraz 828/6 o pow. 0,6136 ha. Szczegółowych informacji na temat stanu 
prawnego i faktycznego udzielili Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów oraz 
Pan radny Ryszard Krawczyk. 

Rada Gminy Adamów pozytywnie zaopiniowała sprzedaż wnioskowanych działek. 
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Pani Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wnioski w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy położonej w obrębie Bondyrz oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 
123/2 o pow. 0,0311 ha. Szczegółowych informacji na temat stanu prawnego i faktycznego udzielili 
Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów oraz Pan radny Dariusz Komisarczuk. 

Rada Gminy Adamów pozytywnie zaopiniowała sprzedaż wnioskowanych działek. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wnioski w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy położonej w obrębie Kolonia Suchowola oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 
działki 1136 o pow. 0,5459 ha. Szczegółowych informacji na temat stanu prawnego i faktycznego 
udzieliła Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów. 

Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie po niezbędnym 
uregulowaniu aspektów prawnych związanych z dzierżawą powyższej działki przez CIS w Jacni. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wnioski w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy położonej w obrębie Jacnia oznaczonej w ewidencji gruntów numerami działek 
828/3 o pow. 0,0936 ha oraz 828/5 o pow. 0,0407 ha. Szczegółowych informacji na temat stanu 
prawnego i faktycznego udzieliła Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów. 

Rada Gminy Adamów pozytywnie zaopiniowała sprzedaż wnioskowanych działek. 

Na wniosek Pana radnego Jana Teterycza pracownik Urzędu Gminy Adamów- Pani Ewa Nogas 
poinformowała zebranych, że projekt uchwały w sprawie sprzedaj działki w miejscowości 
Suchowola nie został przygotowany ze względu, iż zostało zlecone geodecie wydzielenie z tej działki 
drogi. Po tych czynnościach zmienią się numery działek, a gdy to nastąpi, właściwy projekt uchwały 
zostanie opracowany. 

Panowie radni Jan Kawałko oraz Jan Teterycz złożyli wnioski o wycięcie gałęzi i udrożnienie 
przejazdu na drogach gminnych w miejscowości Boża Wola przy starej szkole, oraz Suchowola 
przy sklepie. 

Pan Wójt skierował apel do Rady Gminy Adamów o dyskusję na temat zmian w planie 
zagospodarowania przestrzennego. Zaznaczył, że ciągle składane są wnioski w sprawie 
przekształcenia działek, na które należy udzielić odpowiedzi. Wniosków tych jest bardzo dużo 
w stosunku do zabezpieczonych na ten cel w budżecie gminy środków. Pan Wójt zaproponował, 
aby podjąć w tej sprawie wiążące decyzje, analizując wszystkie okoliczności z tym związane 
podczas obrad sesji lub też podczas prac komisji stałych Rady Gminy Adamów. 

Pan radny Jan Teterycz stwierdził, że należy starać się pomóc wszystkim zainteresowanym. 
Pan radny Jacek Kuryło apelował, aby nie przekształcać działek na terenach zalewowych, leśnych 
czy wzniesieniach, tak, aby wstępnie eliminować miejsca, które nie będą mogły być przekształcone, 
co spowoduje, iż gmina nie poniesie kosztów ich opracowania planistycznego. 
Pan radny Dariusz Sołtys stwierdził, że przeciętny mieszkaniec nie musi posiadać wiedzy technicznej, 
dlatego też składa wnioski, które dotyczą problematycznych działek. 
Pan Wójt zaapelował o zdrowy rozsądek, współpracę między radnymi a Urzędem, oraz uwzględnienie 
możliwości budżetowych gminy choćby w związku z późniejszą rozbudową infrastruktury 
przekształcanych terenów. 

Pan Wójt zapytał radnych, czy wyrażają zgodę na zorganizowanie dożynek gminnych, a także 
poprosił o pomoc przy wskazaniu miejscowości ich gospodarza. 
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Radni zgodzili się na organizację dożynek gminnych w roku 2021 jednak bez wskazania miejscowości 
goszczącej tę uroczystość. 

Pani Maria Sak- Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Suchowoli podziękowała 
Radzie Gminy, Wójtowi Gminy Adamów oraz Spółdzielni Socjalnej Adamowianka za pomoc 
w organizacji dnia dziecka 

Pani Bożena Skiba- Przewodnicząca Rady Gminy Adamów oraz Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
Adamów podziękowali wszystkim pracownikom Urzędu Gminy oraz Gminnej Bibliotece Publicznej 
w Adamowie z siedzibą w Potoczku za pomoc w organizacji pikniku rodzinnego # Szczepimysię. 

Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji. 
Pani Bożena Skiba- Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zamknęła obrady XXIII sesji 
VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Protokołował 
Adam Wałcza 

Nagranie £pbrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Adamów. 
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